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(Inf.  wł.).  W poprzednich latach ze  stanu gminy zeszło  wiele  mieszkań komunalnych i
obecnie  nie  dysponuje  ona  większym zasobem.  Burmistrz  Krzysztof  Żak  poinformował
DKL24.PL, że samorząd pozostawił sobie strategiczną ilość w budynkach, w których gmina
jest stuprocentowym udziałowcem.

Aktualnie jeszcze zdarza się, że jakieś lokum wystawia się na sprzedaż, ale z reguły znajduje się ono
w budynku wspólnotowym i jest przeznaczone do generalnego remontu. Tym samym gmina już nie
ponosi kosztów takich prac, jak i opłat wspólnotowych. W przypadku takich mieszkań ogłaszany
przetarg odnosi się do nielicznego grona oferentów.

- Są przypadki, że w budynkach wspólnotowych gmina ma duże mieszkanie. Wówczas zachowujemy
je dla rodzin wielodzietnych wpisanych na listę oczekujących na klucze od burmistrza - wyjaśnia
włodarz Szczytnej.
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